



香港家庭福利會  
小荳芽駐園社工服務



小荳芽駐園社工服務  
Nurturing Seeds KSWs

## 「家福會全港賣旗日 2026 - 3.21 GO! 「傳」家福 招募賣旗義工」通告

敬啟者：

香港家庭福利會（家福會）於1949年正式成立，為香港其中一個主要的非牟利社會服務機構。我們基於「以家為本」的信念，致力提供高質素的專業社會服務，為香港的家庭及大眾謀福祉，培育一個互相關顧的社會。

本會承蒙社會福利署批准，於2026年3月21日（星期六）於全港舉行賣旗日籌款活動（公開籌款許可證編號：FD/T028/2025）。是次賣旗日特別以「3.21 GO! 『傳』家福」為主題，希望透過傳承和分享家庭幸福，強調家庭的價值，鼓勵大眾珍惜家庭關係。賣旗日之收益，將用作支持服務/項目推展及提高公眾對服務的關注，包括：

- 家庭退修中心
- 婦女及家庭成長中心
- 家庭照顧支援服務

現誠邀家長和學生踴躍參與成為親子賣旗義工，本會將派發感謝狀予參與之家庭，以表謝意及獎勵。此外，家長可透過掃描二維碼作出捐款，以用作支持以上的服務/項目推展。

家福會全港賣旗日 2026 - 3.21 GO! 「傳」家福詳情：

日期	2026年3月21日（星期六）
時間	上午7時至中午12時30分（家長可於時段內自行決定賣旗時間）
地點	屯門區（歸還旗袋地點：中國銀行（香港）—屯門市廣場或新墟分行）
對象	本校家長和學生（名額：70對親子）
負責社工	張穎慧姑娘
截止報名日期	2026年2月9日（星期一）
報名連結	 <a href="https://forms.office.com/r/KNWKd2RXW1">https://forms.office.com/r/KNWKd2RXW1</a>
捐款連結	
查詢方法	請致電 3101 3037（社工機構辦公室）與張穎慧姑娘聯絡
備註	1. 有興趣參加賣旗的家長，請透過上面連結報名。 2. 賣旗名額有限，報名先到先得。2026年2月11日（三）將會確定參加者名單，屆

時會在學校 eClass 公佈結果。

3. 旗袋必需於賣旗當日中午 12:30 歸還到上述中國銀行(香港)分行。
4. 為確保參加者安全，如在活動前兩小時，天文台仍懸掛 3 號或以上風球或發出 紅色或以上暴雨警告訊號，或教育局宣佈停課時，本活動將會延期至另行通知。

此致  
貴家長

順德聯誼總會屯門梁李秀娛幼稚園

學校社工謹啟

2026 年 1 月 29 日





Hong Kong Family Welfare Society



Nurturing Seeds Kindergarten Social Work Service

## HKFWS Flag Day 2026 "3.21 GO! Conveying of Family Wellbeing" Notice

29<sup>th</sup> January, 2026

Dear Parents/ Guardians,

Established in 1949, the Hong Kong Family Welfare Society (HKFWS) is one of the major charitable non-governmental social welfare organisations in Hong Kong. With a “family-centric” perspective, we are committed to delivering quality and professional social services to enhance the wellbeing of families and individuals in Hong Kong and foster a caring community.

With the approval of the Social Welfare Department, HKFWS will be hosting the territory-wide Flag Day on **March 21, 2026 (Saturday)** (Public Subscription Permit of the Social Welfare Department : FD/T028/2025). Under the theme of “HKFWS 3.21 GO!”, this charitable initiative aims to highlight the value of family by passing on and sharing family happiness, and to encourage the public to cherish their family relationships. The funds raised from Flag Day will be used to support services and projects and raise public awareness, including:

- Family Retreat Centre
- Women and Family Enhancement Centre
- Family Care Support Services

We sincerely invite parents and students to actively participate as flag-selling volunteers.

Please register to become a volunteer with your child. Participating families will receive a certificate of appreciation as recognition and to show our gratitude. Additionally, we encourage parents to scan the QR code for donations, which will also support the services/projects mentioned above.

### Event Details of HKFWS Flag Day 2026 "3.21 GO! Conveying of Family Wellbeing":

Date	March 21, 2026 (Saturday)
Time	7:00a.m. – 12:30p.m. (Parents can decide the flag-selling time within the designated period)
Venue	Tuen Mun (Return the Flag bag at Tuen Mun Town Plaza or San Hui Branch, Bank of China (Hong Kong))
Target	Our School's Parents and students (Quota: 70 pairs of parent and child)
Responsible Social Worker	Ms. Cheung
Deadline of application	9 <sup>th</sup> February, 2026 (Monday)

Application link	 <a href="https://forms.office.com/r/KNWKd2RXW1">https://forms.office.com/r/KNWKd2RXW1</a>
Donation QR code	
Enquiry	Please contact Ms. Cheung at 3101 3037 (Social worker's office)
Remarks	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Parents who are interested in joining the program, please sign up through the link above.</li> <li>2. The quota is limited, and registration is on a first-come, first-served basis. The list of participants will be announced on 11<sup>th</sup> February, 2026 (Wednesday) via school's eClass.</li> <li>3. To ensure the safety of participants, the program will be postponed until further notice if a signal for Typhoon No. 3 or higher or a Red Rainstorm Warning or higher is in effect or Education Bureau announces the suspension of classes.</li> </ol>

Thank you for your kind attention.



Yours sincerely,

School Social Worker of Shun Tak Fraternal Association  
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten